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Referat af Skælskør Amatør-Sejlklubs ordinære 
generalforsamling  

29. marts 2023 

1. Valg af dirigent  
Bestyrelsen foreslog Advokat Lisbeth Wegener. Lisbeth blev valgt med applaus. 
Dirigenten fastslog at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
Der var fremmødt 55 stemmeberettigede ud af klubbens 253 stemmeberettigede. 
 

2. Bestyrelsens beretning fremlægges til godkendelse  
Beretningen blev godkendt med applaus og uden spørgsmål. 
 

3. Udvalgenes beretninger til godkendelse  
De enkelte udvalg fremlagde beretninger som alle blev godkendt med applaus. 
 

4. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse  
Kassereren fremlagde regnskabet som blev godkendt. 
 

5. Behandling af rettidigt indkomne forslag  
Der var ikke indkommet nogen forslag. 

 
6. Forelæggelse af budget til orientering  

Kassereren gennem gik budgettet til orientering. 
 

7. Fastsættelse af kontingent m.m. for det følgende år 
Bestyrelsen fremlagde forslag til kontingenter for 2024. Forslaget blev godkendt. 
 

8. Valg af bestyrelse jf. § 11 På valg er:  
a) David Frederiksen (modtager genvalg)  
b) Ulrik Sams (modtager genvalg)  
c) Kristian Urban Hansen (modtager ikke genvalg) 
d) Juniorudvalget indstiller at Anders Tümmler repræsenterer udvalget 
Bestyrelsen foreslår som bestyrelsesmedlemmer:  
Genvalg af David og Ulrik, samt valg af Knud Erik Andersen 
 
Alle blev valgt som foreslået. 
 

9. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter jf. § 11 
Bestyrelsen foreslår: Henrik Stæhr og Charlotte Brodersen 
Begge blev valgt. Henrik er første suppleant. 
 

10. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant jf. § 15. 
Bestyrelsen foreslår som revisor: Peter Dam og Kaj Jacobsen  
Bestyrelsen foreslår som suppleant: Ole Bialas  
 
Alle blev valgt som foreslået. 
 

11. Valg af udvalg jf. § 13  
Følgende udvalgt er nedsat og bestyrelsen kan nedsætte yderligere efter behov. 
a) Juniorudvalg  
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b) Broudvalg 
c) Kapsejladsudvalg  
d) Aktivitetsudvalg  
 

12. Eventuelt  
Bestyrelsen fremlagde ideer om projekt med at installere solceller på klubbens hustage. 
Der kan forventeligt produceres ca. 12 KwH, hvilket forventes at kunne dække 25-30% 
af klubbens forbrug. Generalforsamlingen udtrykte tilfredshed med tankerne. 
 
Leif spurgte til en ide fra sidste års generalforsamling, hvor der blev foreslået en 
’samtalebænk’ på bro 3. Bestyrelsen hørte opfordringen og drøfter de. 
 
Klubbens mastekran blev drøftet. En del af klubbens medlemmer har indtil nu haft 
Torben Bakkemose til at hjælpe med mast af og på, men det kan naturligt ikke blive 
ved for evigt. Bestyrelsen opfordres til at se på mulighederne for at etablere en ny og 
højere mastekran så alle kan benytte klubbens kran. 
 
Troels Brandt, formand for kulturudvalget i Slagelse Kommune, var inviteret med som 
observatør. Troels takkede for invitationen og sendte en hilsen fra udvalget, samtidig 
med at han konstaterede at SAS er en aktiv klub, med mange gode aktiviteter. 
 
Per Westergaard talte lidt om historiske erindringer om klubben. 
 
Formanden takkede Kristian Urban Hansen og Charlotte Sams Falkenberg for deres 
arbejde i bestyrelsen og sagde velkommen til Knud Erik Andersen og Charlotte 
Brodersen. 
 
Kl.20.28 takkede dirigenten for god ro og orden og erklærede generalforsamlingen for 
afsluttet. 
 
 
Referatet godkendt. 
 
Slagelse, den  
 
 
 
 
 
Lisbeth Wegener, dirigent. 
 


